
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 31. maj 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 803
Ministeren bedes redegøre for, hvilke undersøgelser præcis han referer til i
Politiken, når han den 18. februar 2017 skriver ”Det er nøje blevet undersøgt,
om der er plads til flere havbrug i dansk farvand, uden at det går ud over mil-
jøet. Og der er fundet råderum til udledning af mere kvælstof og fosfor i de
åbne områder af Kattegat” samt oversende de pågældende undersøgelser til
Folketinget.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 12. juni 2017.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Maria.Gjerding@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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